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MĚSTO ČERVENÝ KOSTELEC

PROGRAM

2. řádné schůze Zastupitelstva města, konaná dne 23.4.2015
malý sál Divadla J. K. Tyla Červený Kostelec

Kontrola plnění úkolů z jednání ZM
Kateřina Macková

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Snížení energetické náročnosti objektu zdravotního střediska
Jiří Prouza

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Červený Kostelec – Stolín – Mstětín, splašková kanalizace
Jiří Prouza

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Červený Kostelec - Bohdašín, splašková kanalizace
Jiří Prouza

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Sběrný dvůr odpadů Červený Kostelec
Jiří Prouza

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Oprava dešťové kanalizace Bohdašín
Emil Košut

Kateřina Macková
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Oprava povrchů místních komunikací Bohdašín
Emil Košut

Kateřina Macková
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Informace z jednání finančního výboru ze dne 8.4.2015
Věra Šimková

Kateřina Macková
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Rozpočtové opatření č. 3
Věra Šimková

Kateřina Macková
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Rozpočtové opatření č. 4
Věra Šimková

Kateřina Macková
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Hospodaření města 1.-12.2014
Věra Šimková

Kateřina Macková
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Hospodaření fondu sportu za rok 2014
Kateřina Macková

Rostislav Petrák
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Hospodaření fondu kultury za rok 2014
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Kateřina Macková
Rostislav Petrák

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Závěrečný účet města za rok 2014
Kateřina Macková

Rostislav Petrák
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Účetní závěrka města za rok 2014
Kateřina Macková

Rostislav Petrák
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Revokace usnesení č. Z-2014/6/19 ze dne 18.12.2014
Luboš Křivda

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Koupě pozemku p.č. 94/2 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce
Luboš Křivda

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Koupě části pozemku st.p.č. 161 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce
Luboš Křivda

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 2218 v k.ú. Olešnice u Červeného
Kostelce

Luboš Křivda
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Prodej části pozemku p.č. 37/1 v k.ú. Lhota za Červeným Kostelcem
Luboš Křivda

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Přijetí daru části pozemku p.č. 928/13 v k.ú. Červený Kostelec
Luboš Křivda

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Revokace usnesení č. Z-2011/3/18 ze dne 9.6.2011
Luboš Křivda

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 1331/3 v k.ú. Červený Kostelec
Luboš Křivda

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Dokumentace požární ochrany města Červený Kostelec
Luboš Křivda

[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Řád veřejného pohřebiště města Červený Kostelec
Emil Košut

Kateřina Macková
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací
Kateřina Macková

Rostislav Petrák
[ Přijaté usnesení ] [ Připomínky ]

Diskuse
Kateřina Macková

Rostislav Petrák
[ Přijaté usnesení ] [ Příloha: Diskuse ZM 23.4.2015 ] [ Příloha: příloha p. Heinzel ] [ Připomínky ]

Zápis z jednání
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1

Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/1
ze dne 23. 4. 2015

Kontrola plnění úkolů z jednání ZM

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

I. b e r e   n a   v ě d o m í

kontrolu a plnění úkolů z jednání ZM.

II. u k l á d á

RM převést zajišťování oprav v areálu Brodský pod správu majetkového odboru.

III. u k l á d á

RM kontrolu smluv a dodatků v areálu Brodský.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta



1

Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/2
ze dne 23. 4. 2015

Snížení energetické náročnosti objektu zdravotního střediska

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

informaci o průběhu investiční akce "Snížení energetické náročnosti objektu zdravotního
střediska".

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/3
ze dne 23. 4. 2015

Červený Kostelec – Stolín – Mstětín, splašková kanalizace

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

informaci o průběhu investiční akce "Červený Kostelec – Stolín – Mstětín, splašková
kanalizace".

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/4
ze dne 23. 4. 2015

Červený Kostelec - Bohdašín, splašková kanalizace

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

informaci o průběhu investiční akce "Červený Kostelec – Bohdašín, splašková
kanalizace", jejíž součástí je realizace akce "Červený Kostelec Bohdašín, splašková
kanalizace – domovní přípojky".

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/5
ze dne 23. 4. 2015

Sběrný dvůr odpadů Červený Kostelec

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

informaci o průběhu investiční akce "Sběrný dvůr odpadů Červený Kostelec".

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/6
ze dne 23. 4. 2015

Oprava dešťové kanalizace Bohdašín

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

akci "Červený Kostelec - Bohdašín, oprava dešťové kanalizace" s firmou ZaD stavby s.r.o.,
K Bělidlu 568, 541 02 Trutnov IČ 27488055.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta



1

Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/7
ze dne 23. 4. 2015

Oprava povrchů místních komunikací Bohdašín

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

předložený návrh opravy povrchů místních komunikací Bohdašín.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/8
ze dne 23. 4. 2015

Informace z jednání finančního výboru ze dne 8.4.2015

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

informace z jednání finančního výboru ze dne 8.4.2015.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/9
ze dne 23. 4. 2015

Rozpočtové opatření č. 3

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

rozpočtové opatření č. 3

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/10

ze dne 23. 4. 2015

Rozpočtové opatření č. 4

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

rozpočtové opatření č. 4

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta



1

Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/11

ze dne 23. 4. 2015

Hospodaření města 1.-12.2014

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

hospodaření města za leden až prosinec 2014.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta



1

Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/12

ze dne 23. 4. 2015

Hospodaření fondu sportu za rok 2014

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

hospodaření fondu sportu za rok 2014.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/13

ze dne 23. 4. 2015

Hospodaření fondu kultury za rok 2014

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

hospodaření fondu pro rozvoj kultury za rok 2014.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/14

ze dne 23. 4. 2015

Závěrečný účet města za rok 2014

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

I. s c h v a l u j e

závěrečný účet města za rok 2014 bez výhrad.

II. b e r e   n a   v ě d o m í

zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Červený Kostelec za období od
1.1.2014 do 31.12.2014. Materiály obdrželi všichni zastupitelé města.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/15

ze dne 23. 4. 2015

Účetní závěrka města za rok 2014

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

I. s o u h l a s í

se způsobem předložení podkladů k projednávané účetní závěrce k 31.12.2014 za Město
Červený Kostelec a nežádá o jejich doplnění.

II. s c h v a l u j e

účetní závěrku města za rok 2014.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/16

ze dne 23. 4. 2015

Revokace usnesení č. Z-2014/6/19 ze dne 18.12.2014

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

revokaci usnesení č. Z-2014/6/19 ze dne 18.12.2014.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/17

ze dne 23. 4. 2015

Koupě pozemku p.č. 94/2 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

koupi pozemku p.č. 94/2 (trvalý travní porost) o výměře 348 m2 v k.ú. Olešnice u
Červeného Kostelce od paní Z. V.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
za cenu 140,-Kč/m2.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/18

ze dne 23. 4. 2015

Koupě části pozemku st.p.č. 161 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

z a m í t á

koupi pozemku st.p.č. 161 o výměře cca 21 m2 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce od
paní Z. V.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
za cenu 350,-Kč/m2.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta



1

Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/19

ze dne 23. 4. 2015

Záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 2218 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

z a m í t á

záměr bezúplatného převodu části pozemku - p.č. 2218 (ostatní plocha) o výměře cca 7 m2

(celková výměra pozemku je 5237 m2) v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce pro Z. V.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta



1

Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/20

ze dne 23. 4. 2015

Prodej části pozemku p.č. 37/1 v k.ú. Lhota za Červeným Kostelcem

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

prodej části pozemku p.č. 37/1 (ostatní plocha) o výměře cca 20 m2 v k.ú. Lhota za
Červeným Kostelcem pro
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
za cenu 250,- Kč/m2.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/21

ze dne 23. 4. 2015

Přijetí daru části pozemku p.č. 928/13 v k.ú. Červený Kostelec

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

přijetí daru části pozemku p.č. 928/13 (zahrada) o výměře cca 24 m2 v k.ú. Červený
Kostelec včetně zídky s tím, že veškeré náklady na převod pozemku uhradí město Červený
Kostelec od pana P. P.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta



1

Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/22

ze dne 23. 4. 2015

Revokace usnesení č. Z-2011/3/18 ze dne 9.6.2011

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

revokaci usnesení č. Z-2011/3/18 ze dne 9.6.2011.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/23

ze dne 23. 4. 2015

Záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 1331/3 v k.ú. Červený Kostelec

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

z a m í t á

záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 1331/3 (ostatní plocha) o výměře cca 126
m2 (celková výměra pozemku je 223 m2) v k.ú. Červený Kostelec pro O. H.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/24

ze dne 23. 4. 2015

Dokumentace požární ochrany města Červený Kostelec

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

I. s c h v a l u j e

obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015 Požární řád města Červeného Kostelce.

II. s c h v a l u j e

Řád ohlašovny požáru.

III. s c h v a l u j e

Zřizovací listinu Jednotky požární ochrany města Červený Kostelec.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/25

ze dne 23. 4. 2015

Řád veřejného pohřebiště města Červený Kostelec

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

návrh Řádu veřejného pohřebiště města Červený Kostelec.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Město Červený Kostelec
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/26

ze dne 23. 4. 2015

Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

s c h v a l u j e

plán financování obnovy vodovodů a kanalizací.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Zastupitelstvo města Červený Kostelec

USNESENÍ
č. Z-2015/2/27

ze dne 23. 4. 2015

Diskuse

V e ř e j n á v e r z e

Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e   n a   v ě d o m í

připomínky členů zastupitelstva a občanů.

Ing. Petrák
Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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ZM diskuse 23.4.2015 
 
Starosta - informoval ZM o zprávě z forenzního auditu na MKS ze dne 30.3.2015.  RM navrhuje 
provést řádnou inventarizaci v roce 2015 a kontrolu inventury v roce 2014, vytvořit pracovní skupinu, 
která by pomohla na základě doporučení auditu postavit organizaci na nohy. V pracovní skupině bych 
byl já, Ing. Kejzlar, JUDr. Jansová, Ing. Šimková, pí Kubečková, nový ředitel MKS p. Šimek, stávající 
pověřená ředitelka MKS pí Jirásková a pí Kollertová. Chceme, aby nový ředitel nastoupil do něčeho, 
co by mělo správné parametry, jak účetní, právní i organizační, co se týká směrnic. Na MKS se bude 
vybírat nová účetní.  V září, v říjnu by mohl kontrolní výbor provést kontrolu a dát nějaká doporučení. 
Navržení pro kontrolní výbor, aby došetřil konkrétní upozornění od předchozí ředitelky MKS. 
RM se rozhodla forenzní audit zveřejnit. 
 
PharmDr. Minaříková - byl udělán audit než nastoupila Mgr. Slavíková. Bylo tam také konstatováno, 
že nejsou směrnice atd. Já jsem si myslela, že je postupně vytváří. 
Starosta - audit byl zpracován za rok 2013/1,2,3,4,2014. 
PharmDr. Minaříková - jsou tam teď ty směrnice? 
Starosta - směrnice tam jsou v nějaké podobě. Otázkou je, jak dobře. V rámci pracovní skupiny by se 
směrnice měly zrevidovat a popřípadě vytvořit.   
P. Cejnar - situace na MKS je už takhle dlouho zamotaná. Peníze, které požaduje předchozí ředitelka 
Mgr. Slavíková na vyrovnání ztráty, jsou poměrně velké. Ve Vlastivědném spolku chybí další peníze. 
Jsou tam sdružené prostředky do časopisu Rodným Krajem. V roce 2013 nám stávající hospodářka 
řekla, že je tam 200 000,- Kč. Tato částka tam není. To jsou peníze, které se musí vysvětlit. Myslím si, 
že když se do auditu daly takovéto peníze a audit je udělán firmou, která nemá s městem nic 
společného, takže tam nemůže? Věděli jsme, že audit bude takový, jaký je. Díky nástupu nového 
ředitele MKS a budou se přibírat další zaměstnanci, tak by se konečně za tím měla udělat tlustá čára a 
ne to strkat před sebou. 
Starosta – Je nám jasné, že tomu musíme pomoct. Pracovní skupina bude vycházet z doporučení 
auditu a bude se snažit toho udělat co nejvíce, než nastoupí 1.6.2015 pan nový ředitel MKS. Čeká se 
na novou účetní, aby řádně proběhla inventura atd.  
Ing. Kábrt – stálo by za to organizaci restrukturalizovat. Je tam nějaká systémová chyba, že na toho 
jednoho člověka je podle mě naloženo tolik. 
Mgr. Nosek – pokud příspěvková organizace bude fungovat jako standardní p. o. města. Město vůči ní 
bude vykonávat řídící a kontrolní činnost, tak si myslím, že ten systém špatně nastaven není. Budeme 
se snažit, aby tam systém byl a kontrola byla. Systémová chyba tam je jiná, než že je to příspěvková 
organizace, protože jiné p. o. fungují. 
P. Klepáček – chápu to správně, že pracovní skupina nastaví nějaká určitá pravidla a pak nechá 
nového ředitele pracovat samostatně. 
Starosta – měly by se nastavit směrnice, pravomoce odpovědnosti zaměstnanců, organizační 
struktura, účetnictví atd. Chceme tomu dát nějakou kostru, i když ne úplně přesnou. Nový ředitel si jí 
pak upraví. 
Ing. Hrstka – bylo to myšlené tak, aby nový ředitel mohl dělat kulturu, aby se půl roku nezabýval resty 
minulosti. Co je možné udělat teď (směrnice, inventury atd.) do doby než nastoupí nový ředitel, aby 
se mohl věnovat kultuře. 
 
Starosta - předložil ZM návrh řešení sportovního areálu. 
 
P. Kábrt – představil ZM počty aktivních sportovců, kteří využívají sportoviště TJ (cca 3280 sportovců 
za sezónu), a počty diváků, kteří mají technicky a funkčně nevyhovující zázemí stále na očích (cca 
5000 různých lidí za sezónu). Následovala prezentace jednotlivých budov zázemí sportovišť. 
 
Ing. Arch. Wajsar – představil návrh zázemí sportovců v prostoru Svojsíkova parku. 
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Ing. Zajíčková – chtěla jsem se zeptat, kde je parkoviště.  Na fotbal, tenis a volejbal chodí spousta lidí. 
Zdá se mi malé.  Dále, vzrostlé stromy u tenisových kurtů není zrovna to pravé ořechové. 
Starosta – komise výstavby vznesla požadavek na doplnění studie možnost parkování. Parkování pro 
návštěvníky fotbalu v rámci ul. Palackého se vejdou. Samozřejmě by to chtělo posoudit v rámci všech 
sportovišť.  
Zeleň se ještě ve studii hlouběji neprobírala. 
P. Hruška – počítalo se v projektu i se sportovci, kteří sport provozují mimo organizovaný sport? 
Starosta – ještě jsme studii nedopracovali v rámci parku, kde by se toto mohlo doplnit. Šli jsme 
v úrovni, kde budou budovy a jak budou velké a dál jsme to zatím neřešili. Chtěli jsme potom studii 
rozvinout dál. 
Ing. Hanuš – měli jste začít diskusi tím, co je cílový stav. Prostě, co bychom pro tuto oblast chtěli 
udělat.  Udělat jednoduchou studii k využití celého území, kterou máme dneska k dispozici nejenom 
tady, ale i po obou stranách potoka ve Lhotě. Dát cílový stav a kroky, kterými se k tomu dostaneme. 
P. Cejnar – je připomínkování k územnímu plánu, pozemky od pí Součkové (nepoužívané tréninkové 
hřiště) by se měly dostat do jiných využití než tam teď je. Kdyby se něco dělalo pro tu veřejnost, tak 
tam se to přímo nabízí. Jsou to zelené plochy a je to škoda to nevyužít. Za TJ jsme podali žádost na 
změnu užívání předního hřiště. 
Pí Škodová – kde bude dětské hřiště? Jestli bude podmínkou přístupu do těchto prostor půjčit si 
pomůcky na sporty. 
Ing. Arch. Wajsar – s dětským hřištěm je samozřejmě počítáno v této ploše.  Jednotlivé trávníky na 
různé aktivity by byly volně přístupné, nezaplocené. Bude na uvážení každého, jestli si pomůcky 
zapůjčí. 
Pí Gottsteinová – chci se zeptat na hlučnost, protože bydlíme hned vedle. Když je fotbal, je tam velký 
hluk a teď budeme mít ještě z druhé strany volejbal. 
Ing. Arch. Wajsar – mezi volejbalem a právě tou zástavbou rodinných domů bylo kalkulováno s 
kuželkářskou halou, která by hluk zvedla přes ty rodinné domy. 
Pí Gottsteinová – vyřešit otázku parkování. V současné době máme problém zajet k baráku. 
Ing. Arch. Wajsar – parkování se bude ještě řešit. 
Pí Šolcová – kde je 100 míst na parkování? 
Ing. Arch Wajsar – v části ul. Palackého, jednalo by se o tuto část, kde nejsou rodinné domy, je možné 
umístit podélné stání. 
P. Šolc – zrušte všechny zelené plochy, postavte parkoviště, až dosportujete, možná  že Vás dají do 
LDN. V Č. Kostelci není žádný domov důchodců. Hronov má domov důchodců, který si financuje.  
P. Hruška – když jdeme každý den nakoupit do Penny, tak je to katastrofa. Město by mělo udělat 
něco pro lidi, jako třeba, aby se postavil další obchoďák. Tady je to katastrofa. Cílem města je prodat 
pozemky co nejdráž. 
P. Mědílek – LIDL tady má pozemek koupený už 7 let a již probíhalo stavební řízení. Jedině díky 
občanům Č. Kostelce se stavba nerealizovala, protože podali námitky proti projektu. 
Zájemci o stavbu supermarketu. Vždy chtěli stavět na náměstí.  Nikdo nechce stavět v průmyslové 
zóně. 
P. Brand – jestli je nutné takto drasticky zasahovat do parku z důvodu, abychom centralizovali 
sportoviště do jednoho prostoru. Je třeba revitalizovat park. 
P. Kábrt – chci se zeptat na názor, že se dělá drastický zásah do parku. Chodíte někdy do parku? 
P. Brand – pokud by se park revitalizoval, tak ty lidi přiláká. Pokud polovinu parku zaberete budovami 
a volejbalovým hřištěm, tak ten park vlastně zlikvidujete. Proč tento návrh, už se nezaměřuje na 
tréninkové hřiště fotbalu. Proč řeší jen toto území. 
Starosta – šli jsme postupnou cestou. Řešili jsme problém ten, který byl. Pokud je vnímáno, že území 
může být větší, nejsem proti. 
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P. Cejnar – chybí zázemí pro generaci od 5 až 35 let.  To co se teď tady buduje, nevznikne to 
najednou, ale postupně. Když se zeptáte lidí do 35 let, tak budou všichni proto, aby se něco takového 
tady udělalo. 
Pí Madarasová – jsem tady, jako zástupce tenisové mládeže. Chtěla bych RM poděkovat, že se o nás 
začali zajímat. Protože v současné době sportoviště jsou v katastrofálních stavech. Jsem strašně ráda, 
že jste nás zviditelnili, že všichni vidí, že to není tak, jak to má být. Ať už ta studie dopadne jakkoli, tak 
jsem ráda, že jste s tím tady v Č. Kostelci začali něco dělat. Byla bych strašně nerada, aby lidé chodili 
jen do Penny nakupovat, ale budu ráda, když budou chodit na sportoviště. Myslím, že v tom parku 
zbyde docela velký prostor, abychom tam mohli chodit na procházky. Myslím, že když se to 
s rozmyslem a s odborníky nastaví tak, aby tam zbyl i nějaký park a našly se peníze pro ta sportoviště, 
tak myslím, že je to, co chceme, tak nějak všichni. 
P. Heinzel – připomínky (viz příloha p. Heinzel) 
P. Cejnar- na Špince se pokácel les, změnil se tam úplně ráz krajiny.  Myslím si, že na Špinku chodí 
hodně lidí. Myslím si, že je nutné, když začíná sezóna jednat s majitelem pokáceného lesa (p. 
Mackem) a situaci řešit. Je tam nepořádek. 
 Zastávka ČD Olešnice. Jsou vykáceny všechny lípy a zbouraná zastávka. Měl by někdo z města napsat 
článek, proč se to dělá. 
Místostarosta – od roku 2013 dráha plánuje revitalizaci tratě Jaroměř – Trutnov. Jednáme s dráhou o 
tom, jakým způsobem to budou dělat.  Mají tam být zastávky „antivandal“. Tyto zastávky jsou pro nás 
nevyhovující. Máme domluvenou schůzku na 6.5.2015 s ČD. Sejdeme se na místě, budeme řešit 
jakým způsobem udělat zastávku, aby sloužila lidem. Co se týče vykácení stromů: bylo to u nás na ŽP, 
p. Křeček se k tomu vyjádřil, ale hovoří se o ochranném pásmu železnice. My nemůžeme zakázat 
kácení, nesmíme tam nařídit výsadbu. Mohl se k tomu někdo odvolat, ale Ornitologická společnost, 
která se vyjadřuje ke kácení, se neodvolala.  
P. Cejnar – je třeba jednat, aby se na Špince, to co tam bylo obnovilo a nebo zlepšilo. 
Starosta – abychom si řekli, jak to chceme. Jednání s p. Dlauhoweským proběhlo s tím, aby navrhl 
nějaké řešení. WC je nepoužitelné, ráz krajiny se výrazně změnil. Nemáme vodu.  Jestli dovést 
vodovod nebo studna, jak to celé uchopit nově. Měli bychom se spojit. Dát návrhy Vás ostatních, jak 
by jste k tomu přistupovali. 
P. Ansorge – já jsem z Bohdašína, Náměrky. Budeme mít kanalizaci napojenou na rtyňskou část. Potíž 
je v tom, že jezdíme rok a půl v úžasných podmínkách. Chtěl bych Vás poprosit o opravu cesty k nám. 
Do té cesty se dal před 12 lety nějaký zástřik se štěrkem čím se trošku vylepšila propadlá místa. Jinak 
teď při výkopu Rtyně tam jezdilo 8 až 10 plně naložených tater nahoru každý den. Cesta je v zoufalém 
stavu.  
P. Nývlt – chodníky v Sokolské ulici jsou špatné. 
Starosta- co se týká Sokolské ulice, tak se připravuje smlouva na spolupráci s krajem.  
Pí Zajíčková – obrátilo se na mě hodně starších lidí ohledně placení hrobových míst. Ve zpravodaji to 
bylo trochu nešťastně napsané, protože tam bylo za 10 let. V tom zpravodaji bylo napsáno, že se to 
zvyšuje z nějakých 56,- Kč na 59,- Kč. Mělo tam být napsáno, že za posledních 10 let se průběžně 
zvyšovala cena, náklady. Starším lidem je potřeba to vysvětlit. Prosila bych, aby v dalším čísle 
zpravodaje jste to uvedli na pravou míru. Staří lidé mají obavy, že nebudou schopní částku zaplatit 
najednou. Jestli by nešlo hrobová místa platit periodicky. 
P. Brand – chtěl bych se vrátit ještě ke sportovišti. Zajímalo by mě, jak vedení města bude 
postupovat, jestli se bude vyhlašovat nějaká architektonická soutěž. Nerad bych, abychom se dostali 
do té fáze, jako to bylo v případě prostoru mezi školami.  Zbourala se budova, nic tady není a nevíme, 
kdy tady něco bude. Chtělo by to promyslet více do detailu. Další věc, plánovaná cyklostezka. Trošku 
mě překvapilo, že RM dala podnět zadání projektové dokumentace. Trošku mě zaráží, že veřejnost 
nemá o cyklostezce ani páru. Předpokládám, že nikdo nečetl, jak bude cyklostezka vypadat, že v lese 
Občina bude 3 m asfaltový pruh a vedle toho další pruh pro pěší.  
Místostarosta – cyklostezka Lhota – hráz Brodský je dělaná z cyklostezek a cyklotras. V tomto 
projektu, který byl územně schválen, se hovoří o cyklostezce od mostu k Zemědělské ulici až po 
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Svojsíkův park. Dále by to měla být cyklotrasa bez jakéhokoliv zásahu, až za Albi. Od Albi by měla být 
další část k hrázi Brodský s tím, že ve Svojsíkově parku by měla být odbočka do průmyslové zóny. 
Máme možnost získání 90% dotace ze SFDI ty nám dávají nějaké podmínky, za kterých nám přispějí. 
Bavili jsme se o tom v RM. Zazněl tam názor z komise ŽP, že by si v Občině nepřáli asfaltový povrch. 
Spočítáme, kolik bude stát mlatový povrch a jaká bude údržba. Osobně se domnívám, že asfaltový 
povrch bude rok, než zapadne jehličím a nebude to tak řvát. Zjistíme kolik to bude stát a o kolik 
peněz přijdeme, protože nemáme ještě vyjádření ze SFDI, jestli lze část od Albi po hráz rozdělit na 
dvě části. Jednu asfaltovou po Krčmák a druhou mlatovou k Albi. K šíři ty cesty se musí vyjádřit 
dopravní inspektorát. Nechceme v žádném případě v Občině kácet.  
P. Cejnar – když je teď šance udělat cyklostezku, může to být rok, dva a bude konec.  Masírovat se 
jestli tam bude asfalt nebo ne. Jestli mladý lidi chtějí jezdit na cyklostezce na bruslích nebo s děckem 
na slušném tvrdém povrchu, tak tu cestu na šotolině neprojedou. Jestli se tam udělá asfalt, tak to za 
dva roky nebude vidět. Jde to lépe udržovat. Myslím, že jestli nám to někdo nabízí, tak bychom byli 
skutečně hloupí. 
Mgr. Nosek – myslím, že v této lokalitě je potřeba zvážit různé zájmy, ne jenom zájmy bruslařů, 
protože cyklisti na mlatovém dobře udělaném povrchu krásně Občinou projedou. Zachováme 
přírodní charakter Občiny. Další věc k té ekonomické stránce. Bavíme se o 90% dotaci. Navržen je 2,5 
m pruh asfaltový a vedle toho 1,5 m pruh pro chodce. Z dotace je hrazen jen ten asfaltový. To 
znamená, že ten mlatový by město hradilo. Otázka je, co by ekonomicky vyšlo lépe. Je potřeba zvážit 
zájmy a bavit se o tom, jaké to místo má hodnotu. 
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Město Červený Kostelec
Zápis

2. řádné schůze Zastupitelstva města, konaná dne
23. 4. 2015 v 16:00 hod.

malý sál Divadla J. K. Tyla Červený Kostelec

v e ř e j n á v e r z e

Přítomni: 24 členů ZM, 8 vedoucích odborů, 36 občanů
Prezenční listiny předloženy

Dále přítomni: Ing. Fišer Petr, tajemník MěÚ
Hosté:
Omluvení: Řezníčková Kukulová Hana Dis
Ověřovatelé: Ing. Hanuš Jiří, Mgr. Nosek Štěpán

22-22,0,0,S
Zapsal: Macková Kateřina
Návrhová komise:
Rýdl Tomáš, Spůra Zdeněk, Ing. Zajíčková Eva
21-20,0,1,S
Hlasování o programu:
22-22,0,0,S
Na zasedání je přítomno 24 členů ZM - ZM je usnášeníschopné.

Schválený program:

1 Kontrola plnění úkolů z jednání ZM
2 Snížení energetické náročnosti objektu zdravotního střediska
3 Červený Kostelec – Stolín – Mstětín, splašková kanalizace
4 Červený Kostelec - Bohdašín, splašková kanalizace
5 Sběrný dvůr odpadů Červený Kostelec
6 Oprava dešťové kanalizace Bohdašín
7 Oprava povrchů místních komunikací Bohdašín
8 Informace z jednání finančního výboru ze dne 8.4.2015
9 Rozpočtové opatření č. 3
10 Rozpočtové opatření č. 4
11 Hospodaření města 1.-12.2014
12 Hospodaření fondu sportu za rok 2014
13 Hospodaření fondu kultury za rok 2014
14 Závěrečný účet města za rok 2014
15 Účetní závěrka města za rok 2014
16 Revokace usnesení č. Z-2014/6/19 ze dne 18.12.2014
17 Koupě pozemku p.č. 94/2 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce
18 Koupě části pozemku st.p.č. 161 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce
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19 Záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 2218 v k.ú. Olešnice u Červeného
Kostelce

20 Prodej části pozemku p.č. 37/1 v k.ú. Lhota za Červeným Kostelcem
21 Přijetí daru části pozemku p.č. 928/13 v k.ú. Červený Kostelec
22 Revokace usnesení č. Z-2011/3/18 ze dne 9.6.2011
23 Záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 1331/3 v k.ú. Červený Kostelec
24 Dokumentace požární ochrany města Červený Kostelec
25 Řád veřejného pohřebiště města Červený Kostelec
26 Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací
27 Diskuse

K jednotlivým bodům programu:

1. Kontrola plnění úkolů z jednání ZM
Předkladatel: Kateřina Macková
ZM u k l á d á
kontrolnímu výboru provést kontrolu hospodaření MKS ve vytipovaných oblastech dle žádosti
Ing. Kejzlara Romana.
Bc. Franková - na MKS byl proveden forenzní audit, byla jsem s výsledkem seznámena. Na základě
toho jsme se rozhodli provést kontrolu na MKS během června a prosím o spolupráci finanční výbor.

ZM u k l á d á
kontrolnímu výboru provedení kontroly hospodaření s majetkem města v areálu Brodský.
Bc. Franková - se zápisem z kontroly jste byli seznámeni. Kontrolní výbor by doporučoval, aby
RM převedla zajišťování oprav na majetkový odbor. Dále, aby došlo k řádné kontrole nájemních
smluv a dodatku.

Připomínky:
Ing. Hanuš - jsou na Brodském provedeny výchozí revize u elektro rozvodů?
Ing. Hrstka - ano, všechny revize jsou provedeny.
P. Mědílek - fond pro rozvoj zahraničního styku škol proč není bodem?
Místostarosta - sezvali jsme si ředitelé všech škol a jednali jsme o fungování fondu a jeho rozšíření.
Fond by měl nově začít fungovat v roce 2016, aby jsme ho neměnili v půlce roku. Uzavření roku
2014 - bude předloženo na dalším zasedání ZM.
P. Mědílek - z jakých peněz bude hrazena cesta do Švýcarska?
P. Oleják - ve fondu jsou peníze. Bude placeno z fondu.
Bc. Franková - já si nemyslím, že by to nebylo koncepční. Ten, kdo pracuje s dětmi, tak mu 3000,-
Kč hodně pomohlo. Já jsem proti zrušení dotačního fondu kultury.
Starosta - bude předložen nový návrh na příspěvek na činnost s dětmi.
P. Regner - nový návrh už měl být předložen.
P. Mědílek - zrušit dotační fond kultury jen proto, že byla špatná koncepce. Musíme vymyslet
novou, ale teď budou peníze oddílům na první pololetí chybět. Z čeho se to bude teď platit?
Starosta - můžou si dát žádost o finanční příspěvek na radu města.
P. Regner - ve zpravodaji to ale nebylo.
P. Vondra - já si myslím, že si nemůžou dát žádost na RM. Byla vždy výzva pro organizace pracující
s dětmi. Čerpali z toho všichni, kdo pracovali s dětmi. Je škoda to zrušit jen proto, že teď nevíme
co s tím.
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P. Spůra - recepce na Brodském je postavená na černo. Chtěl bych slyšet ze stavebního, jestli to
tam je všechno v pořádku. Za 700 000,- Kč byly opraveny chatičky, na kterých to není vůbec vidět.
Takto lehce to nejde přejít, aby se s tím RM nezabývala.
Starosta - kontrolní výbor provedl kontrolu. Předložil nějaká doporučení. Doporučení budou
zároveň usnesení, o kterém budete hlasovat.
Mgr. Nosek - RM vychází ze zprávy kontrolního výboru a bude se k ní v tomto duchu stavět. Nic
o stavbě na černo nebo elektřině tam není.
PharmDr. Minaříková - stavba není na černo je postavena na cizím pozemku. Vzniklo to podle
zákona, který byl platný v roce 2013. V roce 2014 začal platit nový Občanský zákoník, který
nedovoluje stavbu na cizím pozemku. Toto my jsme zmiňovali v zápise.
P. Spůra - čí to bude majetek, až pan Hrstka skončí?
Bc. Franková - projednávala jsem to s právníkem. Pokud to město nebude chtít řešit, tak to takto
zůstává. V případě, že se bude měnit pronajímatel bude se to muset řešit.
Ing. Hrstka - na Brodském není jediná stavba na černo. Recepce se stavěla za přispění Ministerstva
pro místní rozvoj, kde příjemcem dotace nemohlo být město. Bylo to jen pro podnikající osoby.
Recepce musí být 7 let ve vlastnictví toho, kdo ji stavěl. Nemohlo ji vlastnit město. Řeší to smlouva,
kde je dáno, pokud se udělá nějaká investiční akce, tak po ukončení nájmu přechází do majetku
města za zůstatkovou cenu.

I.24-20,0,4,S II.24-22,0,2,S
III.24-24,0,0,S

Usnesení č. Z-2015/2/1
Zastupitelstvo města Červený Kostelec
I. b e r e n a v ě d o m í

kontrolu a plnění úkolů z jednání ZM.
II. u k l á d á

RM převést zajišťování oprav v areálu Brodský pod správu majetkového odboru.
III. u k l á d á

RM kontrolu smluv a dodatků v areálu Brodský.

2. Snížení energetické náročnosti objektu zdravotního střediska
Předkladatel: Jiří Prouza
Vedoucí odboru rozvoje města informoval ZM o průběhu investiční akce "Snížení energetické
náročnosti zdravotního střediska". Stavba bude zahájena dle Smlouvy o dílo 1. 5. 2015. Zhotovitel
stavby firma STYLBAU, s.r.o. Hradec Králové zajistila zaměření výplní otvorů a zadání do výroby.
Termíny výměny oken a dveří jsou projednány s jednotlivými nájemníky prostorů zdravotního
střediska. Dle zpracovaného harmonogramu prací se uskuteční výměna oken a dveří v celém
objektu od 1. 5 do 10. 5. 2015. Současně budou zahájeny stavební práce na zateplení objektu a
příprava na osazení plynového tepelného čerpadla.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/2

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
b e r e n a v ě d o m í

informaci o průběhu investiční akce "Snížení energetické náročnosti objektu
zdravotního střediska".



4

3. Červený Kostelec – Stolín – Mstětín, splašková kanalizace
Předkladatel: Jiří Prouza
Vedoucí odboru rozvoje města informoval ZM o průběhu investiční akce "Červený Kostelec –
Stolín – Mstětín, splašková kanalizace". Zhotovitel stavby sdružení "SYNER – VOKA – Červený
Kostelec" zahájil v březnu stavební práce na výstavbě kanalizace vytyčením sítí, zařízením
staveniště a odfrézováním asfaltu v komunikacích, kde bude uložena kanalizační stoka. Na
základě vyhodnocení kopaných sond generálním projektantem, geologem a TDI na stoce A1 bylo
konstatováno, že v místech šachet Š 14 až Š 18 nelze provést navrhovanou protlakovou technologii.
Dle návrhu projektanta se v tomto úseku provede ruční výkop a v částech, kde to bude možné, se
použije malá strojní technika. Na kontrolním dni 8. 4. 2015 bylo dohodnuto, že zhotovitel stavby
upraví harmonogram prací vzhledem k novým skutečnostem a změnám technologického postupu
prací.

Připomínky:
P. Vondra - chtěl bych požádat, aby město na firmu co nejvíce tlačilo. Měli jsme s firmou jednání.
Máme za sebou dva měsíce, máme hotových 150 m kanalizace a máme dělat 3 km. Na stavbě se
nepracuje. Samozřejmě nemůžeme firmu nutit, aby nebrala jiné zakázky, ale aby se nestalo, že v
srpnu bude stavba ještě rozdělaná.
P. Prouza - budeme se to snažit tlačit dopředu.
Ing. Hanuš - bohužel ta smlouva nedovoluje průběžnou penalizaci, aby jsme tu neseděli v září a
stavba nebyla hotová.
P. Laštovička - je harmonogram rozdělen na části, že se předá část k určitému datu a pak další?
P. Prouza - samozřejmě harmonogram je rozdělen na části.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/3

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
b e r e n a v ě d o m í

informaci o průběhu investiční akce "Červený Kostelec – Stolín – Mstětín, splašková
kanalizace".

4. Červený Kostelec - Bohdašín, splašková kanalizace
Předkladatel: Jiří Prouza
Vedoucí odboru města informoval ZM o průběhu investiční akce "Červený Kostelec – Bohdašín,
splašková kanalizace", jejíž součástí je realizace akce "Červený Kostelec Bohdašín, splašková
kanalizace – domovní přípojky". Od 9. 3. 2015 jsou zahájeny práce na kanalizaci po zimní
přestávce. Dne 2. 4. 2015 se dokončila stoka A3 a jsou zahájeny práce na poslední stoce A, po
jejím dokončení se bude pokračovat na kanalizačních přípojkách. Na kontrolním dni dne 2. 4. 2015
byl přítomen projektový manažer SFŽP Ing. Tomáš Růžička, který provedl kontrolu stavebních
prací včetně kontroly plnění podmínek stanovených poskytovatelem dotace. Nebyly zjištěny žádné
závady a nejsou připomínky k realizaci a k průběhu stavby.

Připomínky:
P. Mědílek - na jejich žádost se zkrátil termín dokončení do srpna? Platí co si navrhli?
P. Prouza - akce by měla být skončena do konce srpna.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/4

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
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b e r e n a v ě d o m í
informaci o průběhu investiční akce "Červený Kostelec – Bohdašín, splašková
kanalizace", jejíž součástí je realizace akce "Červený Kostelec Bohdašín, splašková
kanalizace – domovní přípojky".

5. Sběrný dvůr odpadů Červený Kostelec
Předkladatel: Jiří Prouza
Vedoucí odboru rozvoje města informoval ZM o průběhu investiční akce "Sběrný dvůr odpadů
Červený Kostelec". Stavba je rozdělena na část stavební, kterou provádí firma STYLBAU s.r.o.
Hradec Králové a část technologickou, kterou dodává firma Michalis Kačaras Česká Ves. Práce na
stavbě byly zahájeny 1. 3. 2013, dokončení dle Smlouvy o dílo 31. 5. 2015. Celková cena stavby
činí 6 988 397,- Kč včetně DPH. Na dílo je přidělena dotace v max. výši 6 297 825,10 Kč. Na
stavbě je dokončena kanalizační přípojka, vodovodní přípojka a elektro přípojka. Dále se provádí
základy rampy včetně zdiva a hutněného zásypu, je odtěžen celý prostor pro zpevněné plochy na
pláň, kde se provede zlepšení podloží vápněním.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/5

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
b e r e n a v ě d o m í

informaci o průběhu investiční akce "Sběrný dvůr odpadů Červený Kostelec".

6. Oprava dešťové kanalizace Bohdašín
Předkladatel: Emil Košut, Kateřina Macková
Vedoucí OMH informoval ZM o výběrovém řízení a zařazení akce "Oprava dešťové kanalizace
Bohdašín".

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/6

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

akci "Červený Kostelec - Bohdašín, oprava dešťové kanalizace" s firmou ZaD
stavby s.r.o., K Bělidlu 568, 541 02 Trutnov IČ 27488055.

7. Oprava povrchů místních komunikací Bohdašín
Předkladatel: Emil Košut, Kateřina Macková
Vedoucí OMH předložil ZM k projednání návrh opravy povrchů místních komunikací Bohdašín.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/7

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

předložený návrh opravy povrchů místních komunikací Bohdašín.

8. Informace z jednání finančního výboru ze dne 8.4.2015
Předkladatel: Věra Šimková, Kateřina Macková
Předseda finančního výboru podal informaci ZM o jednání finančního výboru, které se konalo
8.4.2015. Zápis z jednání FV obdrželi všichni členové ZM a je přílohou zápisu ZM.

24-24,0,0,S
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Usnesení č. Z-2015/2/8
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e n a v ě d o m í
informace z jednání finančního výboru ze dne 8.4.2015.

9. Rozpočtové opatření č. 3
Předkladatel: Věra Šimková, Kateřina Macková
Zástupce vedoucí finančního odboru předložila ZM k projednání návrh rozpočtového opatření č. 3

výdaje + 2.269.190,87
financování + 2.269.190,87

Rozpočtové opatření je z důvodu, že předpokládaná cena dle odhadu projektanta před zpracováním
kompletní dokumentace na opravu dešťové kanalizace Bohdašín byla 4.000.000,- Kč. Vysoutěžená
cena ve výběrovém řízení po zpracování kompletní projektové dokumentace na opravu dešťové
kanalizace Bohdašín je 6.169.244,87 Kč, cena za TDI a BOZP na stavbě je 99.946,- Kč.

Rozpočtové opatření celkem 2.269.190,87 Kč.

Na krytí zvýšených výdajů na akci "Dešťová kanalizace Bohdašín" navrhujeme zapojit část financí
z roku 2014, které nebyly do rozpočtu roku 2015 zatím zapojeny a to ve výši 2.269.190,87 Kč.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/9

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

rozpočtové opatření č. 3

10. Rozpočtové opatření č. 4
Předkladatel: Věra Šimková, Kateřina Macková
Zástupce vedoucí finančního odboru předložila ZM k projednání návrh rozpočtového opatření č. 4

Výdaje +2.693.810,- Kč
Financování +2.693.810,- Kč

Rozpočtové opatření je z důvodu, že předpokládaná cena na opravu komunikací v částech, které
nebudou dotčeny budováním splaškové a dešťové kanalizace budou 1.000.000,- Kč. Po zpracování
kompletní projektové dokumentace na opravu dešťové kanalizace a posouzení stavu komunikací
odbornými firmami je předpokládaná cena na opravu těchto částí v ulici Mírová a v ulicích nad
kaplí 3.693.810,- Kč.

Rozpočtové opatření celkem 2.693.810,- Kč.

Na krytí zvýšených výdajů na akci "Oprava komunikací na Bohdašíně" navrhujeme zapojit část
financí z roku 2014, které nebyly do rozpočtu roku 2015 zatím zapojeny a to ve výši 2.693.810,-
Kč.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/10

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
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s c h v a l u j e
rozpočtové opatření č. 4

11. Hospodaření města 1.-12.2014
Předkladatel: Věra Šimková, Kateřina Macková
Starosta předložil ZM k projednání hospodaření města za rok 2014. Upravený rozpočet příjmů
splněn na 108,9%, celkem 144 802 815 tis.Kč. Upravený rozpočet výdajů čerpán na 83,61%,
celkem 164 389 764 tis.Kč (čerpání běžných výdajů 88,36%, kapitálových výdajů 72,82%).

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/11

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
b e r e n a v ě d o m í

hospodaření města za leden až prosinec 2014.

12. Hospodaření fondu sportu za rok 2014
Předkladatel: Kateřina Macková, Rostislav Petrák
Starosta předložil ZM zprávu o hospodaření fondu sportu za rok 2014. Zpráva je přílohou zápisu.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/12

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
b e r e n a v ě d o m í

hospodaření fondu sportu za rok 2014.

13. Hospodaření fondu kultury za rok 2014
Předkladatel: Kateřina Macková, Rostislav Petrák
Starosta předložil ZM zprávu o hospodaření fondu kultury za rok 2014. Zpráva je přílohou zápisu.

24-23,0,1,S
Usnesení č. Z-2015/2/13

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
b e r e n a v ě d o m í

hospodaření fondu pro rozvoj kultury za rok 2014.

14. Závěrečný účet města za rok 2014
Předkladatel: Kateřina Macková, Rostislav Petrák
Starosta předložil ZM podrobný závěrečný účet města za rok 2014, který je přílohou zápisu ZM.
Spolu se ZUM za rok 2014 byl ZM předložen i audit hospodaření za rok 2014, jehož originál je
k nahlédnutí u starosty nebo vedoucí finančního odboru.

I.24-23,0,1,S II.24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/14

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
I. s c h v a l u j e

závěrečný účet města za rok 2014 bez výhrad.
II. b e r e n a v ě d o m í

zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Červený Kostelec za období od
1.1.2014 do 31.12.2014. Materiály obdrželi všichni zastupitelé města.
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15. Účetní závěrka města za rok 2014
Předkladatel: Kateřina Macková, Rostislav Petrák
Starosta předložil ZM k projednání účetní závěrku města za rok 2014. Veškeré materiály jsou
přílohou.

I.24-23,0,1,S II.24-23,0,1,S
Usnesení č. Z-2015/2/15

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
I. s o u h l a s í

se způsobem předložení podkladů k projednávané účetní závěrce k 31.12.2014 za
Město Červený Kostelec a nežádá o jejich doplnění.

II. s c h v a l u j e
účetní závěrku města za rok 2014.

16. Revokace usnesení č. Z-2014/6/19 ze dne 18.12.2014
Předkladatel: Luboš Křivda
Místostarosta předložil ZM k projednání revokaci usnesení č. Z-2014/6/19 ze dne 18.12.2014 –
koupě pozemku do majetku města - 94/2 (trvalý travní porost) o výměře 348 m2 v k.ú. Olešnice
u Červeného Kostelce za cenu 70,- Kč/m2 pro paní
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje revokaci
Komise majetková: doporučuje revokaci
RM: doporučuje revokaci

23-23,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/16

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

revokaci usnesení č. Z-2014/6/19 ze dne 18.12.2014.

17. Koupě pozemku p.č. 94/2 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce
Předkladatel: Luboš Křivda
Místostarosta předložil ZM k projednání koupi pozemku do majetku města - p.č. 94/2 (trvalý travní
porost) o výměře 348 m2 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce. Jedná se o pozemek u komunikace
od paní
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
za cenu 140,-Kč/m2.
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje odložit projednání, dokud se neprojedná možnost
koupě pozemku 98/2.
Komise majetková: viz komise výstavby
RM: doporučuje koupi pozemku

Připomínky:
P Cejnar - já bych to za tuto cenu nekupoval. Přístup na pozemek, aby jsme tam mohli dát
kontejnery tam je.
Místostarosta - přístup na pozemek je od spodu šířka 1 m.
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23-13,1,9,S
Usnesení č. Z-2015/2/17

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

koupi pozemku p.č. 94/2 (trvalý travní porost) o výměře 348 m2 v k.ú. Olešnice u
Červeného Kostelce od paní Z. V.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
za cenu 140,-Kč/m2.

18. Koupě části pozemku st.p.č. 161 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce
Předkladatel: Luboš Křivda
Místostarosta předložil ZM k projednání koupi části pozemku do majetku města – st.p.č. 161 o
výměře cca 21 m2 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce. Jedná se o pozemek u komunikace od paní
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
za cenu 350,-Kč/m2.
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje koupi pozemku.
Komise majetková: doporučuje odložit koupi pozemku a jednat o ceně.
RM: nedoporučuje koupi pozemku

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/18

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
z a m í t á

koupi pozemku st.p.č. 161 o výměře cca 21 m2 v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce
od paní Z. V.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
za cenu 350,-Kč/m2.

19. Záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 2218 v k.ú. Olešnice u Červeného
Kostelce
Předkladatel: Luboš Křivda
Místostarosta předložil ZM k projednání návrh záměru bezúplatného převodu části pozemku z
majetku města - p.č. 2218 (ostatní plocha) o výměře cca 7 m2 (celková výměra pozemku je 5237
m2) v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce pro
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
. Jedná se o část komunikace, která slouží jako výhybna.
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje pod podmínkou prodeje.
Komise majetková: nedoporučuje bezúplatný převod pozemku.
RM: nedoporučuje bezúplatný převod pozemku

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/19

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
z a m í t á

záměr bezúplatného převodu části pozemku - p.č. 2218 (ostatní plocha) o výměře cca
7 m2 (celková výměra pozemku je 5237 m2) v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce
pro Z. V.,
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Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.

20. Prodej části pozemku p.č. 37/1 v k.ú. Lhota za Červeným Kostelcem
Předkladatel: Luboš Křivda
Místostarosta předložil ZM k projednání prodej části pozemku z majetku města - p.č. 37/1 (ostatní
plocha) o výměře cca 20 m2 v k.ú. Lhota za Červeným Kostelcem. O prodej žádá
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
. Důvodem prodeje je přístavba koupelny a narovnání vlastnických hranic dle skutečného stavu.
Záměr byl zveřejněn na úřední desce města Č.K. od 24.3. 2015 do 8.4.2015.
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje prodej.
Komise doporučuje projednat možnost prodeje části pozemku skutečně využívaného žadatelem.
Komise majetková: doporučuje prodej za cenu 250,- Kč/m2.
RM: doporučuje prodej za cenu 250,- Kč/m2.

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/20

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

prodej části pozemku p.č. 37/1 (ostatní plocha) o výměře cca 20 m2 v k.ú. Lhota za
Červeným Kostelcem pro
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
za cenu 250,- Kč/m2.

21. Přijetí daru části pozemku p.č. 928/13 v k.ú. Červený Kostelec
Předkladatel: Luboš Křivda
Místostarosta předložil ZM k projednání přijetí daru části pozemku do majetku města - p.č. 928/13
(zahrada) o výměře cca 24 m2 v k.ú. Červený Kostelec včetně zídky. Jedná se o pozemek, na
kterém je stavba chodníku s tím, že veškeré náklady na převod pozemku uhradí město Červený
Kostelec od pana
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.
Komise výstavby a rozvoje města: Komise doporučuje přijetí daru. Komise doporučuje k
projednání možnost navýšení daru popřípadě prodeje pozemků v šířce cca 1,5 m od vnitřního líce
opěrné zdi.
Komise majetková: doporučuje přijetí daru v navrhované rozloze od dárce.
RM: doporučuje přijetí daru

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/21

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

přijetí daru části pozemku p.č. 928/13 (zahrada) o výměře cca 24 m2 v k.ú. Červený
Kostelec včetně zídky s tím, že veškeré náklady na převod pozemku uhradí město
Červený Kostelec od pana P. P.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.
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22. Revokace usnesení č. Z-2011/3/18 ze dne 9.6.2011
Předkladatel: Luboš Křivda
Místostarosta předložil ZM k projednání revokaci usnesení č. Z-2011/3/18 ze dne 9.6.2011 – prodej
části pozemku z majetku města - 1331/3 (ostatní plocha) o výměře cca 126 m2 v k.ú. Červený
Kostelec za cenu 100,- Kč/m2 pro paní
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje revokaci
Komise majetková: doporučuje revokaci
RM: doporučuje revokaci

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/22

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

revokaci usnesení č. Z-2011/3/18 ze dne 9.6.2011.

23. Záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 1331/3 v k.ú. Červený Kostelec
Předkladatel: Luboš Křivda
Místostarosta předložil ZM k projednání návrh záměru bezúplatného převodu části pozemku z
majetku města - p.č. 1331/3 (ostatní plocha) o výměře cca 126 m2 (celková výměra pozemku je
223 m2) v k.ú. Červený Kostelec pro
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
. Jedná se o část komunikace, která je využívána pouze k č.p. 918. Jako protihodnotu žadatel nabízí
upravený povrch komunikace v hodnotě 30 940,- Kč ve zbylé části pozemku. O pozemek bylo
již jednou žádáno. Žádost o koupi pozemku ze dne 10.1.2011. ZM schválilo prodej pozemku za
100,- Kč/m2. Dále byla podána žádost o snížení ceny. Komise navrhla cenu 70,- Kč/m2 ZM tuto
cenu zamítlo.
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje prodej pozemku.
Komise majetková: nedoporučuje bezúplatný převod
RM: nedoporučuje bezúplatný převod

24-24,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/23

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
z a m í t á

záměr bezúplatného převodu části pozemku p.č. 1331/3 (ostatní plocha) o výměře
cca 126 m2 (celková výměra pozemku je 223 m2) v k.ú. Červený Kostelec pro O. H.,
Tato část textu nemohla být zveřejněna.
.

24. Dokumentace požární ochrany města Červený Kostelec
Předkladatel: Luboš Křivda
Vedoucí majetkového odboru předložil ZM k projednání návrh OZV č. 1/2015 Požárního řádu
města Červeného Kostelce, Řádu ohlašovny požáru a Zřizovací listiny Jednotky požární ochrany
města Červený Kostelec. Obecně závazná vyhláška č.1/2015 Požární řád města Červeného
Kostelce nahrazuje stávající obecně závaznou vyhlášku č. 5/2005.
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I.22-22,0,0,S II.21-21,0,0,S
III.23-23,0,0,S

Usnesení č. Z-2015/2/24
Zastupitelstvo města Červený Kostelec
I. s c h v a l u j e

obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015 Požární řád města Červeného Kostelce.
II. s c h v a l u j e

Řád ohlašovny požáru.
III. s c h v a l u j e

Zřizovací listinu Jednotky požární ochrany města Červený Kostelec.

25. Řád veřejného pohřebiště města Červený Kostelec
Předkladatel: Emil Košut, Kateřina Macková
Tajemník předložil ZM k projednání návrh Řádu veřejného pohřebiště města Červený Kostelec.

21-21,0,0,S
Usnesení č. Z-2015/2/25

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

návrh Řádu veřejného pohřebiště města Červený Kostelec.

26. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací
Předkladatel: Kateřina Macková, Rostislav Petrák
Starosta předložil ZM k projednání plán financování obnovy vodovodů nebo kanalizací. Plán je
přílohou zápisu.

21-20,0,1,S
Usnesení č. Z-2015/2/26

Zastupitelstvo města Červený Kostelec
s c h v a l u j e

plán financování obnovy vodovodů a kanalizací.

27. Diskuse
Předkladatel: Kateřina Macková, Rostislav Petrák
Diskuse je přílohou tohoto bodu.

Usnesení č. Z-2015/2/27
Zastupitelstvo města Červený Kostelec

b e r e n a v ě d o m í
připomínky členů zastupitelstva a občanů.

Jednání bylo ukončeno ve 20.00 hodin.

Ing. Petrák Rostislav
starosta

Richard Bergmann
místostarosta
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Ing. Hanuš Jiří
ověřovatel zápisu

Mgr. Nosek Štěpán
ověřovatel zápisu
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